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Styrelsemöte 
 
Tid: 10 december 2024 kl. 19-21. Plats: Hemma hos Alenka Jejcik 

Närvarande: Lars Klasén, Alenka Jejcic, Mats Johansson, Lars Ljungdahl och Max Köster (medlem utanför 

styrelsen). 

1. Mötets öppnande 

Lars Klasén öppnade mötet och dagordningen godkändes. 

2. Val av ordförande, sekreterare och justerare för mötet  

Alenka Jejcik valdes till ordförande, Lars Klasén till sekreterare. Mats Johansson och Lars Ljungdahl valdes 

till justerare. 

3. Föregående mötesprotokoll 

Godkändes. 

4. Inkommet (post, email, Facebook, tel)  

Per telefon har Lasse fått besked om att vi är nominerade till kommunens hållbarhetspris! (Anm: Idag, d 

11/12, fick vi ett mail från kommunen om detta. Priset delas ut vid en ceremoni i stadshuset den 3/2 2025. 

Alla är välkomna! /Lars). I övrigt ingenting utöver sådant som berör ärenden som redovisas på annat ställe i 

protokollet.  

5. Ekonomi 

Vi beslutade att fortsättningsvis ta upp ekonomin som en punkt bara när något speciellt påkallar detta. Mats 

berättade att han skulle delta digitalt i ett möte om ekonomi den 20/1 nästa år. 

6. Rapporter 

Lars K berättade om ett ärende rörande avverkning i ett skogsområde om 7 ha strax söder om 

Bommersvik/Yngern (beteckning: A 36955-2024). Eftersom det rör sig om gammal skog värd att värna har 

några av medlemmarna i Naturskyddsföreningens krets i Södertälje-Nykvarn och andra kretsar samt 

föreningen Jordens Vänner företagit en första inventering – och bland annat gjort fynd av den hotade växten 

knärot. Vi blev ombedda att överklaga avverkningen till skogsstyrelsen, men först efter att Jordens Vänner 

gjort det. Jordens Vänner överklagande resulterade i att skogsstyrelsen stoppade avverkningen, varför vi kan 

avvakta med åtgärd tills vidare. 

Mats, som har en stående bevakning av anmälda avverkningar i valda områden i Nykvarn och västra 

Södertälje, berättade om en den 3/12 anmäld bevakning i strax öster om Hökmossen (beteckning A 57389-

2024). Tyvärr har kontakt med närboende medlemmar med ev. kunskap om området inte gett resultat. (Anm: 

Man har 6 veckor på sig att överklaga anmälda avverkningar till skogsstyrelsen). 

Med anledning av detta med avverkningar uppmanas de i styrelsen som har lust att starta en bevakning på 

avverkningskoll.se av lämpligt/a område/n inom våra kommuner som man är hyfsat bekant med! 

I sammanhanget upplystes om att det finns kurser i att inventera skogsområden. Kanske vi skulle ordna 

någon? Det går f ö att inventera på egen hand, utan kurs. Resultatet kan dokumenteras i artportalen.se! 

7. Remisser 

Aktuella: 

2024-12-15 Översiktsplan 2035 för Nykvarns kommun. Åke Andersson från Nykvarn har delgett oss det 

underlag för ett eget yttrande som han f n arbetar med. Det kan nyttjas som ett av underlagen för det yttrande 

som Lars och Lasse arbetar med. De har ett svårt arbete i avsaknad av den lokalkännedom som egentligen 

krävs. Tyvärr har de inte fått respons från någon av våra andra Nykvarns-kontakter men gör vad de kan. 

8. Genomförda aktiviteter – rapporter: 

19/11: Dialogsamtalet om skogen samlade 20 deltagare. Det inleddes med varsin halvtimmes inledning av 

våra inbjudna skogsexperter Staffan Petré (ordf. i Naturskyddsföreningen i Strängnäs och verksam med 
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skogsinventeringar) och David Johansson (Örebro, kommunikatör, projektutvecklare, fotograf, internationell 

kampanjledare för föreningen Skydda Skogen). Därefter följde en timmes dialog med en synnerligen aktiv 

publik. 

9. Kommande aktiviteter 

F n inget beslutat. 

10. Övrigt 

Resten av mötet ägnades åt att diskutera den kommande vårens program. Det var dåligt med idéer till 

föredrag e.d. som passar den mörka/kalla årstiden (januari-mars) varför ordföranden uppmanade alla att 

komma med förslag! Från och med årsmötet (den 18/3) är det ”fullt”. 

11. Kommande möten 

Tisdag den 17/12 kl 18: Styrelsens säsongsavslutning vid Pinchos. Lasse håller i det. 

Tisdag den 14/1 2025 kl 18. Styrelsemöte hos Olof. (Preliminärt) 

 

 
Vid tangenterna: 

 

Lars Klasén 

 

Justeras: 

Mats Johansson Lars Ljungdahl 


